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PROTOKÓŁ NR 117/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 
z dnia 13 maja 2021 r. 

W dniu 13 maja 2021 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
CXVII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – członek Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu Powiatu, 
4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: zaproszeni goście, Skarbnik Powiatu i Sekretarz Powiatu, 
naczelnicy i pracownicy wydziałów wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął CXVII posiedzenie Zarządu stwierdzając, iż  
w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu. 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Liceum Ogólnokształcącego 
w Czarnkowie. 

2. Spotkanie z dyrektorami Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie i Szpitala Powiatowego 
im. Jana Pawła II w Trzciance w sprawie rocznych sprawozdań o przychodach, kosztach i wyniku 
finansowym za 2020 rok, wstępne sprawozdania za I kwartał 2021 roku oraz bieżąca sytuacja w obu 
jednostkach. 

3. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) powrót do sprawy lokalu mieszkalnego w budynku przy ul. Wojska Polskiego 73 w Krzyżu Wlkp.,  

2) wniosek dyrektora ZDP w Czarnkowie o regulację stanu prawnego nieruchomości, na której 
znajduje się siedziba jednostki w sposób umożliwiający wybudowanie nowej bazy dla potrzeb 
Obwodu Drogowego, 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przyznania dotacji celowej z budżetu powiatu spółkom wodnym w 2021 r. 

2) udzielenia upoważnienia dyrektorom Domów Pomocy Społecznej w Gębicach, Trzciance 
i Wieleniu do pozyskania środków oraz realizacji drugiego naboru do projektu grantowego 
„Zapewnienie bezpieczeństwa i opieki pacjentom oraz bezpieczeństwa personelowi zakładów 
opiekuńczo-leczniczych, domów pomocy społecznej, zakładów pielęgnacyjno-opiekuńczych 
i hospicjów na czas Covid-19” (3 uchwały). 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

6. Sprawy różne. 

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Skarbnik Powiatu prosiła o wpisanie w punkcie „6. Sprawy różne” ppkt-1 - przedstawienie opinii 
RIO w Poznaniu w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego za rok 2020 wraz z informacją o stanie mienia jednostki i objaśnieniami. 
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Proponowany porządek posiedzenia, wraz ze zgłoszoną poprawką, został przez członków Zarządu 
przyjęty i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad.1 

Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Liceum Ogólnokształcącego   
w Czarnkowie. 

  Naczelnik Wydziału Edukacji przypominał członkom Zarządu, iż na wcześniejszych posiedzeniach 
spotykano się z dyrektorami szkół i placówek oświatowych, których kadencja kończy się z dniem 31 lipca 
2021 roku. Zarząd wyraził wolę powierzenia stanowiska dyrektorom, którym kadencja kończy się w tym 
roku, bez ogłaszania konkursu, z uwagi na pandemię, na co pozwala Rozporządzenie MEN z dnia  20 marca 
2020 r. w sprawie szczególnych rozwiązań w okresie czasowego ograniczenia funkcjonowania jednostek 
systemu oświaty w związku z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, po spełnieniu 
wszystkich wymagań formalno-prawnych. Zarząd spotykał się z dyrektorami w celu wysłuchania informacji 
na temat funkcjonowania szkoły czy placówki i koncepcji jej rozwoju. W tym roku również kończy się 
kadencja dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie, dyrektor tejże szkoły nie wyraził woli 
dalszej współpracy z powiatem na stanowisku dyrektora z przyczyn zdrowotnych, stąd koniecznym jest 
ogłoszenie konkursu na stanowisko dyrektora tej szkoły. 
  W związku z powyższym Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na 
stanowisko dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Janka z Czarnkowa w Czarnkowie. Ogłoszenie   
o konkursie stanowi załącznik do niniejszej uchwały. W ogłoszeniu zawarto informacje, kto może ubiegać 
się o stanowisko dyrektora szkoły, jakie wymagania musi spełnić kandydat, co powinna zawierać oferta 
osoby przystępującej do konkursu oraz termin składania ofert – do dnia 31 maja 2021 r. 
Ogłoszenie o konkursie zostanie zamieszczone na tablicy ogłoszeń Starostwa Powiatowego w Czarnkowie, 
stronie Biuletynu Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Czarnkowie oraz na stronie Biuletynu 
Informacji Publicznej Kuratorium Oświaty w Poznaniu.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu:  
- 5 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 336/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.2 

Spotkanie z dyrektorami Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie i Szpitala Powiatowego im. 
Jana Pawła II w Trzciance w sprawie rocznych sprawozdań o przychodach, kosztach i wyniku finansowym 
za 2020 rok, wstępne sprawozdania za I kwartał 2021 roku oraz bieżąca sytuacja w obu jednostkach. 

  Zarząd spotkał się z dyrektorem Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie i dyrektorem 
Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance, główną księgową Szpitala i asystentką dyrektora. 
Głównym tematem spotkania była analiza rocznych sprawozdań o przychodach, kosztach i wyniku 
finansowym za 2020 rok oraz wstępne sprawozdania za I kwartał 2021 roku. 

 Jako pierwszy sprawozdania przedłożył dyrektor Szpitala w Trzciance. Otóż, Szpital Powiatowy im. Jana 
Pawła II w Trzciance, za okres 01.01 – 31.12.2020 roku osiągnął przychody w wysokości 41 434 tys. zł, co 
stanowi 100 % wykonania planu rocznego; koszty poniesione w ww. okresie to ogółem 41 081  tys. zł, co 
stanowi 100 % wykonania planu rocznego; wynik finansowy zysk (+) 353 tys. zł, amortyzacja wyniosła 
1 259 tys. zł. Zobowiązania na dzień 31.12.2020 roku stanowiły ogółem 5 973 tys. zł. Strukturę zobowiązań 
tworzą: zobowiązania krótkoterminowe w kwocie 3 473 tys. zł; zobowiązania długoterminowe w kwocie 
2 500 tys. zł (kredyt inwestycyjny); zobowiązania wymagalne 10 tys. zł, w tym: do 30 dni – 9 tys. zł; 31-60 
dni – 0 zł; ponad 60 dni – 1 tys. zł. Przyczyną powstania zobowiązań wymagalnych jest to, że do szpitala 
nie wpłynęły faktury w czasie umożliwiającym ich terminową zapłatę. Faktury te zostały zapłacone 
niezwłocznie z chwilą otrzymania informacji o braku płatności i wpływu faktur do szpitala.  Należności 
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powstałe na dzień 31.12.2020 r. wyniosły 4 136 tys. zł ( w tym wymagane 156 tys. zł). Szpital dokonał 
zakupu sprzętu i aparatury medycznej oraz przeprowadził inwestycje i remonty na łączną kwotę 
10 819 553,36 zł. Szpital otrzymał również sprzęt i aparaturę medyczną w formie darowizny oraz środki na 
ich zakup, co szczegółowo opisano w sprawozdaniu.  

Przedmiotowe, szczegółowe sprawozdanie każdy z członków Zarządu otrzymał wcześniej w celu 
zapoznania się i stanowi ono załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Ubiegły rok, ze względu na epidemię Covid-19, był bardzo trudnym i intensywnym rokiem. Wraz 
z ogłoszeniem stanu zagrożenia epidemicznego, a następnie stanu epidemii, nastąpiła diametralnie 
zmiana sytuacji w podmiotach leczniczych. Ograniczona została działalność w zakresie planowych przyjęć 
pacjentów, a Szpital tak jak i inne szpitale w kraju, musiał dostosować się do przepisów i zaleceń 
wprowadzanych przez Ministerstwo Zdrowia i NFZ oraz wdrożyć szereg zmian w zakresie organizacji   
i sposobu udzielania świadczeń. W tym okresie szpitale były finansowane w formie ryczałtu w wysokości 
1/12 kontraktu, natomiast jego całkowite rozliczenie przesunięto najpierw do czerwca, a następnie do 
końca 2021 roku. Na ten moment można powiedzieć, że ograniczenie przyjęć w okresie epidemii, brak 
planowanych zabiegów, przekształcenie oddziału rehabilitacyjnego w oddział covidovy oraz konieczność 
dostosowania się do wytycznych MZ i NFZ, w sposób istotny wpłynęło na niewykonanie kontraktu za 2020 
rok, które szacuje się na ok. 5 mln zł. Pomimo ogłoszonego w marcu 2020 roku stanu epidemicznego, 
realizacja rozbudowy budynku głównego szpitala nie została zakłócona, a ostateczne jej zakończenie   
i przekazanie obiektu nastąpiło z końcem listopada 2020 roku.  Szpital po raz pierwszy od kilu lat zaciągnął 
kredyt na to zadanie inwestycyjne. Kredyt został uruchomiony w październiku 2020 roku,   
a pierwsza rata wraz z odsetkami wynosząca ponad 62 tys. zł zapłacona została w styczniu 2021 roku. 
Całkowita wartość zadania wynosi 9.428.099,47 zł. Inwestycja sfinansowana została ze środków powiatu 
czarnkowsko-trzcianeckiego w wysokości 2.589.175 zł oraz ze środków własnych Szpitala w wysokości 
6.838.924,47 zł, w tym 2,5 mln zł stanowiła wartość zaciągniętego przez Szpital kredytu inwestycyjnego.  

  Następnie dyrektor Szpitala w Trzciance przedstawił sprawozdanie finansowe za I kwartał 2021 r. 
– Szpital za okres 01.01. – 31.03.2021 r. osiągnął przychody w wysokości 11 079 tys. zł, co stanowi 26,84 % 
wykonania planu rocznego; koszty poniesione w ww. okresie to ogółem 12 398  tys. zł, co stanowi 29,47 % 
wykonania planu rocznego; wynik finansowy strata (-) 760 tys. zł, amortyzacja wyniosła 412 tys. zł. 
Zobowiązania na dzień 31.03.2021 roku stanowiły ogółem 6 991 tys. zł. Strukturę zobowiązań tworzą: 
zobowiązania krótkoterminowe w kwocie 5 189 tys. zł; zobowiązania długoterminowe w kwocie 1 802 tys. 
zł (kredyt inwestycyjny); zobowiązania wymagalne 0 zł. Należności powstałe na dzień 31.03.2020 r. 
wyniosły 3 852 tys. zł ( w tym wymagane 174 tys. zł.). Szpital w I kwartale 2021 r. dokonał zakupu sprzętu i 
aparatury medycznej oraz przeprowadził remonty na łączną kwotę 89 158,64 zł.  

Przedmiotowe, szczegółowe sprawozdanie każdy z członków Zarządu otrzymał wcześniej w celu 
zapoznania się i stanowi ono załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Posiedzenie Zarządu opuścił Pan Włodzimierz Ignasiński. Od tego momentu Zarząd obraduje w składzie 4 
osobowym.  

  Głos zabrała dyrektor ZZOZ w Czarnkowie, przedkładając Zarządowi sprawozdanie finansowe za 
2020 r. Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej za okres 01.01 – 31.12.2020 roku osiągnął ogółem przychody 
w wysokości 35 629 tys. zł, co stanowi 111,31% wykonania planu rocznego; koszty poniesione w ww. 
okresie to ogółem 35 155 tys. zł, co stanowi 108,60% wykonania planu rocznego; wynik finansowy zysk (+) 
827 tys. zł, amortyzacja wyniosła 1 716 tys. zł. Zobowiązania na dzień 31.12.2020 roku stanowiły ogółem 
14 082 260,93 zł. Strukturę zobowiązań tworzą: zobowiązania krótkoterminowe w kwocie 8 207 260,99 zł; 
zobowiązania długoterminowe w kwocie  5 874 999,94 zł (pożyczka Magellan); zobowiązania wymagalne 
2 531 498,62 zł, w tym: do 30 dni – 533 690,18 zł; 31-60 dni – 454 356,34 zł; ponad 60 dni – 1 543 542,10 
zł. Zobowiązania wymagalne zostały w całości spłacone w dniu 10 lutego 2021 roku. Należności powstałe 
na dzień 31.12.2020 r. wyniosły 3 251 266,74zł. W okresie 2020 roku wykonano planowane zakupy 
inwestycyjne na łączną kwotę 259 972,49 zł, w tym otrzymano m.in. darowiznę w postaci wózka 
transportowego na oddział wewnętrzny o wartości 4 630,00 zł oraz darowiznę w postaci wózka 
transportowego na Izbę Przyjęć; dokonano zakupy poza planem na kwotę 1 129 344,90 zł. Zakupy 
dokonane poza planem w przeważającej części dotyczą sprzętu medycznego i dezynfekującego 
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związanego z realizowaniem zadań wyznaczonych przez Wojewodę Wielkopolskiego – realizacja 
świadczeń opieki zdrowotnej w związku z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19. Z 
powyższymi działaniami Szpitala związane były także zadania inwestycyjne na kwotę 149 tys. zł – 
rozbudowa instalacji tlenowej oraz dostosowanie oddziałów szpitalnych na kwotę ok. 60 tys. zł. Rok 2020 
była dla ZZOZ w Czarnkowie rokiem, w którym przyszło im się zmierzyć z epidemią koronawirusa SARS-
CoV-2. W pierwszym półroczu 2020 r. ograniczono funkcjonowanie ZZOZ przez wstrzymanie planowanych 
przyjęć. Równocześnie trzeba było przystosować placówkę do funkcjonowania w stanie epidemii, tzn. 
zakup środków ochrony indywidulanej dla personelu. W tym czasie otrzymano ogromne wsparcie 
finansowe zarówno od lokalnych przedsiębiorców, osób fizycznych jak również lokalnego samorządu. 
Oprócz wsparcia finansowego otrzymano również wsparcie rzeczowe. Otrzymane wsparcie pozwoliło 
zaopatrzyć jednostkę w niezbędne do walki z pandemią sprzęty medyczne jak również ochronę dla 
pracowników. Obecnie szpital posiada 82 łóżka dla pacjentów z podejrzeniem lub potwierdzonym 
zakażeniem SARS-CoV-2, w tym 8 łóżek intensywnej terapii z kardiomonitorem oraz możliwością 
przeprowadzenia tlenoterapii i wentylacji mechanicznej.   

Przedmiotowe, szczegółowe sprawozdanie każdy z członków Zarządu otrzymał wcześniej w celu 
zapoznania się i stanowi ono załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Wykonanie kontraktu w 2020 roku ukształtowało się na poziomie 62%. Od 15 października 2020 r. decyzją 
Wojewody Wielkopolskiego Szpital był całkowicie covidowy, co NFZ przeliczył w kontrakcie i co ujęto 
w rozliczenie roku 2020. Na ten moment, gdyby rozliczyć całkowicie kontrakt za 2020 rok, to Szpital 
musiałby zwrócić do NFZ ok. 514 tys. zł. Jak podkreśliła dyrektor ZZOZ, istotny wpływ na wynik finansowy 
za ubiegły rok miały dodatkowe środki finansowe otrzymane od lokalnych pomiotów gospodarczych, od 
osób fizycznych oraz od innych samorządów na łączną wartość ponad 500 tys. zł, a także sprzęt medyczny 
i dezynfekcyjny otrzymany od Wojewody. 

  Następnie dyrektor przedstawiła sprawozdanie finansowe za I kwartał 2021 r. Za ten okres ZZOZ 
uzyskał przychody w wysokości 13.570 tys. zł, natomiast poniesione w tym czasie koszty wyniosły 13.699 
tys. zł. Wynik finansowy stanowił stratę w wysokości (-) 197 tys. zł, amortyzacja wyniosła 434 tys. zł. Na 
dzień 31 marca 2021 roku zobowiązania wynoszą 13.508.287,49 zł, w tym krótkoterminowe 7.753.287,55 
zł, zobowiązania długoterminowe wyniosły 5.754,999 zł i było to zobowiązanie z tytułu pożyczki od 
Magellana. Natomiast zobowiązania wymagalne wynoszą 1.112.958,66 zł. Należności powstałe na koniec 
marca br. wyniosły 4.508.546,79 zł i były to głównie należności od Narodowego Funduszu Zdrowia za 
świadczenia zdrowotne zrealizowane w ramach zawartych umów. W okresie sprawozdawczym Szpital 
poza planem zakupił sprzęt medyczny i aparaturę za kwotę ponad 368 tys. zł przeznaczone głównie do 
realizacji zadań związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem Covid-19. Jak podkreśliła 
dyrektor Szpitala, w I kwartale 2021 r. koszty funkcjonowania są wyższe od analogicznego okresu w roku 
ubiegłym. Wpływ na to ma regulacja płac wynikająca ze wzrostu minimalnego wynagrodzenia, 
zwiększenie zatrudnienia związane z utworzeniem i uruchomieniem 10 łóżek OIOM oraz uruchomienie   
i obsługa szczepień powszechnych. 
  Na posiedzeniu wywiązała się dyskusja na temat szczepień przeciwko Covid-19, gdzie zauważono 
duże dysproporcje w ilości wykonywanych szczepień między Czarnkowem a Trzcianką. W Czarnkowie 
zaszczepionych zostało ponad 20 tys. osób ( w tym 360 pensjonariuszy i duża grupa nauczycieli 
zaszczepionych dwoma dawkami). Na dzień 13 maja br. do szczepienia zarejestrowanych było 500 osób. 
Do 30 kwietnia br. w Punkcie Szczepień Populacyjnych udało się zaszczepić pond 15 tys. osób   
w Czarnkowie i ponad 3,5 tys. osób w Trzciance, więc różnica jest znacząca. Od 13 maja br. ruszył PSM  
 w Czarnkowie, natomiast w Trzciance PSM ma zacząć szczepić od 19 maja br. Dyrektor Trzcianki 
odpowiedział, że Szpital szczepi tyle osób ile szczepionek dostaje z Agencji Rezerw Materiałowych. 
Szczepienia w Trzciance ustawione są co 15 minut, szczepi się od poniedziałku do piątku, od początku 
stycznia br. Zawsze szczepiono tyle osób na ile punkt szczepień był mobilny. Gdy uruchomiony zostanie 
PSM, wówczas w nim uruchomione zostaną dwa stanowiska szczepień i jedno pozostanie nadal w szpitalu   
w Trzciance. Odpowiedź dyrektora w Trzciance nie bardzo satysfakcjonowała przede wszystkim Starostę. 
W związku z faktem, iż na dzień 19 maja br. zaplanowano posiedzenie Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych, na którym temat szczepień zapewne zostanie poruszony, Wicestarosta prosił dyrektorów   
o przedłożenie pisemnej informacji na temat ilości wykonanych szczepień od początku, gdy zaczęto 
szczepić i od 1 stycznia do dnia 13 maja br. Informacji oczekiwał będzie do dnia 17 maja br.  
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Dla przypomnienia: 

  w Czarnkowie pomiotem wykonującym szczepienia jest Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Czarnkowie, który szczepienia populacyjne wykonywał w swojej siedzibie do końca kwietnia 
br. Od dnia 5 maja 2021 r. szczepienia wykonywane są w nowej lokalizacji tj. w Punkcie 
Szczepień Powszechnych mieszącym się w Hali sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 2       
w Czarnkowie; 

 w Trzciance podmiotem wykonującym szczepienia jest Szpital Powiatowy im. Jan Pawła II 
w Trzciance, który dotychczas szczepienia populacyjne wykonywał w siedzibie Szpitala. Od 19 
maja 2021 szczepienia będą wykonywane w Punkcie Szczepień Powszechnych mieszczącym się 
w Hali widowiskowo-sportowej przy ul. Żeromskiego 28 (przy Liceum Ogólnokształcącym), 

 w Krzyżu Wlkp. podmiotem wykonującym szczepienia jest Przychodnia Lekarska Podstawowej 
Opieki Zdrowotnej Tomasza Grzeszczuka. Aktualnie szczepienia wykonywane są w Punkcie 
Szczepień Powszechnych mieszczącym się w budynku przy placu targowym w Krzyżu Wlkp., przy 
ul. Jana Pawła II 11. 

  Na posiedzeniu poruszono również temat dalszych losów Szpitali, po tym jak zaczniemy wracać do 
„normalności” po Covid-19. Dyrektor ZZOZ w Czarnkowie wyjaśniła, że chciałaby wrócić do tego co było 
przed ogłoszeniem stanu pandemii, za nim Szpital stał się placówką przyjmującą tylko pacjentów   
z podejrzeniem lub potwierdzonym zakażeniem SARS-CoV-2. Chciałby realizować świadczenia w zakresie 
pediatrii, interny, chirurgii i ortopedii, leczenia bólu, wrócić do rozmów na temat Zakładu Opiekuńczo-
Leczniczego oraz okulistyki w ramach kontraktu z NFZ. Dyrektor Szpitala w Trzciance odpowiedział, że 
Szpital musi realizować plany i zadania jakie stawia się Szpitalom Powiatowym, musi wywiązywać się    
z tego co ma i będą się skupiali na realizacji kontraktu za 2020 rok. To są najważniejsze cele.   

  Starosta kończąc dzisiejsze spotkanie podkreślił, że w Powiecie Czarnkowsko-Trzcianeckim są dwa 
Szpitale, obydwa są Szpitalami powiatowymi i muszą one zacząć ze sobą współpracować. Odrobina dobrej 
woli do tej współpracy wystarczy, czego tutaj jednak nie widać.  
Ad.3 

Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) powrót do sprawy lokalu mieszkalnego w budynku przy ul. Wojska Polskiego 73 w Krzyżu 
Wlkp.,  

 Zarząd na poprzednim posiedzeniu wysłuchał informacji o aktualnym stanie prawnym   
i faktycznym lokalu mieszkalnego przy ul. Wojska Polskiego 73. Dla przypomnienia mieszkanie od długiego 
czasu jest niezamieszkałe, zameldowane są w nim 4 osoby i jest zadłużone. Po powzięciu informacji, że 
mieszkanie jest zadłużone, Starosta poprosił pracownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia 
Powiatu o przygotowanie szczegółowego zestawienia, co wchodzi w skład kwoty zadłużenia, w rozbiciu na 
poszczególne elementy. 

 W dniu dzisiejszym pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu 
poinformowała Zarząd, iż zadłużenie na dzień dzisiejszy wynosi 12 495,47 zł, w tym: czynsz 7 902,96 zł + 
odsetki 283,29 zł; wywóz śmieci i sprzątanie klatki schodowej 4 151,80 zł + odsetki 157,42 zł.  
 Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że wydział finansowy wysyła upomnienia na podany adres 
zameldowania, nie są one jednak odbierane. Próbowano się skontaktować telefonicznie, były obietnice ze 
strony najemców, że wpłacą pewną kwotę, na poczet umniejszenia zadłużenia jednak tak się nie stało. 
Zarząd Powiatu może dokonać pewnych umorzeń, ale po wyczerpaniu możliwości prawnych związanych 
ze spłatą długu. Może też rozłożyć płatność na raty, ale potrzebny jest pisemny wniosek najemcy lokalu.   
 Wicestarosta dopowiedział, że kilka dni temu, wspólnie ze Starostą uczestniczył w spotkaniu jakie 
miało miejsce w Urzędzie Miejskim w Krzyżu Wlkp. z Burmistrzem Krzyża Wlkp. i Wójtem Drawska   
w temacie poradni chirurgicznej w Krzyżu Wlkp. Na tym spotkaniu obecny był także Prezes Zakładu 
Administracji Budynków z racji tego, że poruszano temat mieszkania, o którym dzisiaj mowa, które 
stanowi własność powiatu w administrowaniu ZAB. Prezes ZAB potwierdził, to co mówione było na 
poprzednim posiedzeniu, że w mieszkaniu zameldowane są 4 osoby, z których żadna w nim nie 
zamieszkuje, sporadycznie pojawiał się tam syn głównego najemcy mieszkania. W trakcie gdy nikt już   
w nim nie zamieszkiwał doszło do zalania mieszkania, koniecznym było przeprowadzenie pilnego remontu  
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i zabezpieczenia przed ewentualną kolejną awarią, po tej awarii w stanie fatalnym jest cała klatka 
schodowa. Zastanawiano się, co dalej z tym mieszkaniem można zrobić, czy dalej ma to być na mieniu 
powiatu, czy może oddać to jako mienie komunalne miastu Krzyż Wlkp. Z opinii ogółu wynikało, że 
najemcy nie są osobami godnymi zaufania, aby dalej to mieszkanie im wynajmować. 
 Starosta zaproponował, aby rozwiązać umowę najmu jednak aby odbyło się to polubownie 
namawiał będzie Zarząd do wypowiedzenia umowy najmu, co jest po stronie powiatu, ale wcześniej do 
zawarcia ugody w formie obniżenia wysokości zadłużenia, zgodnie jednak z literą prawa oraz umożliwienia 
spłaty pozostałej po umorzeniu kwoty zadłużenia w formie rat. Propozycja Starosty została przyjęta przez 
Zarząd, wobec czego na kolejne posiedzenie pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia 
Powiatu przygotuje projekt porozumienia w tej sprawie, po zaciągnięciu opinii prawnej w tym zakresie. 
Koniecznym jest również wymeldowanie się tych 4 osób, jeżeli nie będzie woli z ich strony, aby się 
wymeldować koniecznym będzie wszczęcie procedury administracyjnej w tym zakresie, czego jednak 
Zarząd wolałby uniknąć.  

2) wniosek dyrektora ZDP w Czarnkowie o regulację stanu prawnego nieruchomości, na której 
znajduje się siedziba jednostki w sposób umożliwiający wybudowanie nowej bazy dla 
potrzeb Obwodu Drogowego, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 7 ) dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie   
o regulacje stanu prawnego nieruchomości, na której znajduje się siedziba jednostki w sposób 
umożliwiający wybudowanie nowej bazy dla potrzeb Obwodu Drogowego. Obecnie ZDP dzierżawi 
pomieszczenia warsztatowo-magazynowe, umowa dzierżawy zawarta została do końca 2022 r. ZDP   
w Czarnkowie jest współwłaścicielem działek oznaczonych numerami 955/2 i 954/1 położonych   
w Czarnkowie przy ul. Gdańskiej wraz z Wielkopolskim Zarządem Dróg Wojewódzkich w Poznaniu. 
Dyrektor uważa, iż działki te należałoby podzielić i znieść współwłasność, tak aby na jednej z nich stworzyć 
możliwość budowy nowej bazy warsztatowo-magazynowej. Wymaga to podjęcia działań geodezyjnych   
i prawnych, stąd prośba dyrektora o podjęcie przez Zarząd Powiatu stosownych działań.  

Zarząd Powiatu nie widzi przeszkód w realizacji zaproponowanych przez dyrektora ZDP działań, jednak   
w pierwszej kolejności oczekuje propozycji - jak wyglądać ma podziału gruntu, zaakceptowanej przez ZDP 
jaki i WZDW.  

Ad.4 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przyznania dotacji celowej z budżetu powiatu spółkom wodnym w 2021 r. 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego spółkom wodnym w roku 2021.  
Dotacji udziela się na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych realizowane na terenie powiatu 
czarnkowsko-trzcianeckiego, dla niżej wymienionych spółek: 

1) Spółce Melioracyjno – Drenarskiej Ciszkowo-Walkowice w wysokości 1000,00 zł 
2) Spółce Melioracyjno – Drenarskiej Młynkowo w wysokości 4000,00 zł  
3) Gminnej Spółce Melioracyjno – Drenarskiej Lubasz w wysokości 4300,00 zł 
4) Spółce Melioracyjno – Drenarskiej Huta – Marunowo w wysokości 4200,00 zł 
5) Spółce Wodno – Melioracyjnej Połajewo w wysokości 1700,00 zł 
6) Spółce Wodno – Melioracyjnej Rosko – Wieleń w wysokości 3800,00 zł 
7) Spółce Melioracyjno – Drenarskiej Krosin w wysokości 1000,00 zł 
8) Spółce Wodno – Melioracyjnej  Trzcianka w wysokości 10000,00 zł 
9) Spółce Wodno – Melioracyjnej Wieleń w wysokości 5000,00 zł 
10) Spółce Wodno – Melioracyjnej  Zofiowo w wysokości 5000,00 zł 

Szczegółowe warunki wykorzystania dotacji zostaną określone w umowach zawieranych pomiędzy 
Zarządem Powiatu a Spółkami Wodnymi. 
  Proponowana w dniu dzisiejszym uchwała jest następstwem podjęcia przez Radę Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego uchwały Nr XXIV/167/2021 z dnia 23 lutego 2021 roku w sprawie określenia 
zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego spółkom wodnym, trybu 
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postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczenia, zgodnie z którą spółki wodne mogą 
otrzymać pomoc finansową w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na 
zadania określone w art. 443 ust. 2 w związku z ust. 3 ustawy z dnia 20 lipca 2017r. – Prawo wodne, 
realizowane na terenie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. Na podstawie ww. Uchwały udziela się 
spółkom wodnym dotacji, uwzględniając znaczenie zadań dla gospodarki wodnej oraz wysokość środków 
w budżecie powiatu na ten cel (w 2021r. zabezpieczono w dziale 010 rozdziale 01008 § 2830 środki 
finansowe w wysokości 40.000,00 zł). Wnioski złożyło 10 spółek z terenu naszego powiatu, zrzeszonych   
w Rejonowym Związku Spółek Wodnych w Czarnkowie z/s w Śmieszkowie oraz Rejonowym Związku 
Spółek Wodnych w Trzciance, które spełniają kryteria określone w ww. uchwale. Wobec czego podjęcie 
uchwały przyznającej im 100 % wysokości wnioskowanej pomocy jest zasadne. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu:  
- 5 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  
W związku z powyższym Uchwała Nr 337/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 

2) udzielenia upoważnienia dyrektorom Domów Pomocy Społecznej w Gębicach, Trzciance 
i Wieleniu do pozyskania środków oraz realizacji drugiego naboru do projektu grantowego 
„Zapewnienie bezpieczeństwa i opieki pacjentom oraz bezpieczeństwa personelowi 
zakładów opiekuńczo-leczniczych, domów pomocy społecznej, zakładów pielęgnacyjno-
opiekuńczych i hospicjów na czas Covid-19” (3 uchwały). 

 Zarząd przystąpił do podjęcia uchwał w sprawie udzielenia dyrektorom Domów Pomocy 
Społecznej upoważnienia do pozyskania środków oraz realizacji drugiego naboru do projektu grantowego 
„Zapewnienie bezpieczeństwa i opieki pacjentom oraz bezpieczeństwa personelowi zakładów opiekuńczo-
leczniczych, domów pomocy społecznej, zakładów pielęgnacyjno-opiekuńczych i hospicjów na czas COVID-
19” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 współfinansowanego ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego, realizowanego na podstawie umowy zawartej w dniu 30 
czerwca 2020 r. pomiędzy Skarbem Państwa - Ministrem Zdrowia, a Narodowym Funduszem Zdrowia. 
 Sekretarz Powiatu wyjaśniła, iż w dniu w dniu 06.05.2021 r. Prezes Narodowego Funduszu 
Zdrowia wydał zarządzenie Nr 858/2021DEF w sprawie realizacji drugiego naboru do projektu grantowego 
„Zapewnienie bezpieczeństwa i opieki pacjentom oraz bezpieczeństwa personelowi zakładów opiekuńczo-
leczniczych, domów pomocy społecznej, zakładów pielęgnacyjno-opiekuńczych i hospicjów na czas COVID-
19”. Stwarza to możliwość aplikowania o dodatkowe środki finansowe przeznaczone na  wypłatę 
dodatków do wynagrodzenia dla pielęgniarek lub ratowników medycznych zatrudnionych w Domu 
Pomocy Społecznej za okres od dnia 01.09.2020 r. do dnia 31.12.2020 r. Do pozyskania środków na 
realizację drugiego naboru do projektu oraz podejmowania czynności niezbędnych dla wdrożenia działań 
drugiego naboru do projektu i ich rozliczenia, konieczne jest udzielenie upoważnienia dyrektorom Domów 
Pomocy Społecznej. Realizacja drugiego naboru do projektu umożliwi pozyskanie środków finansowych na 
wypłatę dodatków do wynagrodzenia dla pielęgniarek lub ratowników medycznych zatrudnionych w 
Domu Pomocy Społecznej, którzy – ze względu bezpieczeństwa i ograniczenia ryzyka zakażenia COVID-19 
– ograniczyli swoje zatrudnienie do jednego miejsca pracy lub też którzy nigdy nie zrezygnowali z drugiego 
miejsca zatrudnienia, gdyż nie posiadali drugiego miejsca pracy w okresie który obejmuje projekt. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały upoważniającej do ww. czynności dyrektora Domu Pomocy Społecznej 
w Gębicach. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu:  
- 4 głosy za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  
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W związku z powyższym Uchwała Nr 338/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały upoważniającej do ww. czynności dyrektora Domu Pomocy Społecznej 
w Trzciance. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu:  
- 4 głosy za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  
W związku z powyższym Uchwała Nr 339/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały upoważniającej do ww. czynności dyrektora Domu Pomocy Społecznej 
w Wieleniu. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu:  
- 4 głosy za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  
W związku z powyższym Uchwała Nr 340/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. 

 Ponadto Starosta poinformował członków Zarządu, iż na dzień 19 maja br. zaplanował spotkanie   
z dyrektorami DPS w Gębicach, Trzciance i Wieleniu, w celu analizy i ujednolicenia regulaminów 
wynagradzania pracowników tych placówek. Poinformował również o tym, iż Wojewoda Wielkopolski 
przysłał pismo, w którym informuje o możliwości ubiegania się przez dps – y o dofinansowanie na remonty 
w placówkach; wysokość dofinansowania powiązana jest z ilością pensjonariuszy przebywających   
w danej placówce na zasadach z tzw. „starego portfela”. Do tego tematu Zarząd powróci na jednym   
z kolejnych posiedzeń.  

Ad.5 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

 Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia, tj. z dnia 06 maja 2021 r., nie wnosząc żadnych 
uwag.  

Ad.6 

Sprawy różne. 
1.  przedstawienie opinii RIO w Poznaniu w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za rok 2020 wraz z informacją o stanie mienia jednostki   
i objaśnieniami. 

Skarbnik Powiatu poinformowała Zarząd, iż w dniu 28 kwietnia 2021 r. Skład Orzekający 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu podjął Uchwałę Nr SO-13/0954/244/2021 w sprawie opinii   
o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za rok 2020 wraz z informacją 
o stanie mienia jednostki i objaśnieniami. RIO wydała pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania 
budżetu powiatu za 2020 rok.  
Kserokopia Uchwały RIO stanowi zał. nr 12 do niniejszego protokołu oraz przesłana została do wiadomości 
radnych Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego.  

 Skarbnik Powiatu poinformowała Zarząd, iż na majowej sesji Rady Powiatu będzie przywracała do 
budżetu środki, które stanowiły wydatek niewygasający - wykonanie dokumentacji projektowej 
wielobranżowej dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1209P ul. Gdańska w miejscowości 
Czarnków”.  
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Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 13 maja 2021 r. zakończono. Termin 
kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 20 maja 2021 r. 

Protokołowała 
Małgorzata Pompała 

Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ………………………………… 

Sławomir Kryger ………………………….. 

Włodzimierz Ignasiński ……………….. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ……………………………………. 


